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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

 Utdragsbestyrkande  

 

 

Plats och tid Ljungsätra samlingssalen, Hångersvägen 2 i Ljungby, måndagen den 23 

februari 2015 kl. 13.30-16.30 
 

Beslutande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Magnus Gunnarsson (M) ordförande 

Bo Ederström (M), socialnämndens ordförande 

Anneli Ahlqvist (C), socialnämndens vice ordförande 

Håkan Bengtsson (S), socialnämndens 2:e vice ordförande 

Carl-Georg Alm, Annerstad SPF 

Kerstin Svensson, Ljungby PRO 

Gerd Johansson, Hamneda SPF 

Gudrun Karlsson, Berga SPF 

Anita Westroth, RPG Ljungby 

Gunvor Nyberg, Odensjö SPF 

Hans Danielsson, Torpa SPF 

Gunnar Andersson, Ryssby SPF 

Tuula Johansson, Ljungby SPF 

Ann-Kristin Kronstedt, SPRF 

Mona Brandt, Lidhult Vrå SPF 

Anita Östlund, Berga PRO 

Torsten Frank, Ryssby PRO 

Eivor Larsson, Agunnaryd SPF 

Sivert Olsson, Angelstad PRO 
 

Övriga 

närvarande 
Patrik Moberg, tf verksamhetschef 

Irene Kullenberg, ersättare 

Margareta Eliasson, ersättare 

Ejwie Ferringmark, ersättare 

Jennie Ronefors, kommunledningsförvaltningen § 4 

 

 
Utses att justera 

Carl-Georg Alm och Gunvor Nyberg 

 

Justeringens  

plats och tid Individ- och familjecenter, S. Torggatan 1, Ljungby den 9 mars 2015 

 

  
 
Paragrafer 1-15 

Sekreterare Ljiljana Bublik 

 

 
 

Ordförande Magnus Gunnarsson (M) 

 

 
 

Justerande 

 

Carl-Georg Alm                                               Gunvor Nyberg 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

 Utdragsbestyrkande  

 

 

ANSLAG/BEVIS 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag på Ljungby kommuns 

anslagstavla. 

 
Organ Kommunala pensionärsrådet 

 
Sammanträdesdatum 23 februari 2015 
 

Överklagningstid 12 mars- 2 april 2015 

 

Anslaget nedtaget 3 april 2015 

 

Förvaringsplats 
för protokollet 

 
Individ- och familjecenter, Södra Torggatan 1, Ljungby 

 

 

Underskift 

 

 

Ljiljana Bublik 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 1      

 

Fastställande av dagordning 
 

Beslut 

Pensionärsrådet beslutar att följande ärenden tillförs föredragningslistan: 

- Matfrågan. 

- Hemtjänstens arbete. 

- Problem för ”väntjänstare” att ta sig hem om personen som man följt ska 

stanna på sjukhuset. 

- Provtagning i Ryssby. 

- Ryssby centrum. 

- Synpunkter/klagomål på färdtjänsten. 

- Samverkan mellan pensionärsföreningarna och kommunen. 

 

Ärendet 
Fastställande av dagordning. 
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2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 2      

 

Val av vice ordförande för tiden 2015-2018 
 

Beslut 

Gunnar Andersson utses till pensionärsrådets vice ordförande för tiden 2015-

2018. Sivert Olsson utses till ersättare. 

 

Ärendet 
Pensionärsrådet utser bland sig vice ordförande och vice ordföranden bör utses 

bland företrädarna för pensionärsorganisationerna. 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 3      

 

Val av pensionärsrådets arbetsutskott 
 

Beslut 

Ledamöter och ersättare i pensionärsrådets arbetsutskott för tiden 2015-2018 

utses enligt följande: 

 

Ledamot    Ersättare 

Magnus Gunnarsson (M)   Anne Karlsson (S) 

Bo Ederström (M)   – 

Anneli Ahlqvist (C)   – 

Håkan Bengtsson (S)   – 

Sivert Olsson  PRO   Anita Östlund PRO 

Torsten Frank, PRO   Kerstin Svensson PRO 

Gunnar Andersson SPF   Carl-Georg Alm SPF 

Gudrun Karlsson SPF   Mona Brandt SPF 

Ann-Christin Kronstedt SPRF  Bengt Carlsson SPRF 

Anita Westroth RPG   Ingvor Nilsson RPG 

     

  

   

Magnus Gunnarsson (M) ordförande 

Gunnar Andersson, vice ordförande 

 

Ärendet 
Val av pensionärsrådets arbetsutskott för tiden 2015-2018. 

 

Arbetsutskottet ska bestå av två representanter för PRO, två representanter för 

SPF, en representant för SPRF, en representant för RPG, en representant för 

kommunstyrelsen samt socialnämndens presidium. Personliga ersättare ska utses 

för samtliga ledamöter.  

 

Ordförande och vice ordförande bör vara samma personer som i 

pensionärsrådet. 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 4      

 

Hälsa för äldre 
 

Beslut 

Rådet antecknar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
Jennie Ronefors som är friskvårdspedagog och ansvarig för folkhälsoarbetet i 

Ljungby kommun, berättar att kommunen vill starta ett projekt för att främja en 

god hälsa hos äldre. Projektet ” Håll dig på benen” är ett samarbetsprojekt 

mellan kommunen, Region Kronoberg och pensionärsorganisationer. 

 

Projektet planeras börja under hösten. Några exempel på aktiviteter: en 

föreläsningsserie tre gånger per år, prova-på aktiviteter, underhållning, kostråd, 

träningstips, sömntips. 

 

Rådet anser att det finns både intresse och behov av ett sådant projekt. 

 

Jennie uppmanar dem i rådet som är intresserade av projektet att höra av sig till 

henne. En speciell grupp kommer att tillsättas för projektet och ett 

projektprogram ska utarbetas. 
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2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 5      

 

Information om sammanträdesdagar 2015 
 

Beslut 

Rådet antecknar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
Datum för pensionärsrådets sammanträde: 23 februari, 4 maj och 16 november.

   

Datum för arbetsutskottets sammanträde: 10 mars och 19 oktober. 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 6      

 

Information om pensionärsrådets reglemente 
 

Beslut 

Rådet antecknar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
En genomgång av det nuvarande reglementet visar att reglementet är gammalt 

och behöver ses över. Målet är att fastställa reviderat reglemente för 

pensionärsrådet att gälla från och med 2016. 

 

Ordföranden tar med sig frågan till kommunstyrelsens arbetsutskott. 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 7      

 

Aktuellt inom verksamheten 
 

Beslut 

Rådet noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
Nihad Hodzic, som idag är sektionschef på Åsikten, blir verksamhetschef för 

omsorgen om funktionsnedsatta och för HSL-verksamheten. 
 

Just nu rekryterar förvaltningen även verksamhetschefer för IFO och 

äldreomsorgen, sektionschefer, personalstrateg och sjuksköterskor.  

 

Socialnämnden har beslutat att anställa fler chefer för bättre arbetsmiljö. 

 

Socialnämndens ordförande informerar om bokslut för 2014. Förvaltningen 

avslutade 2014 med ett underskott på ca 14,6 miljoner kronor. De största 

underskotten fanns under hemtjänsten på grund av ökat antal beviljade timmar 

samt inom individ- och familjeomsorgen. 

 

Synpunkter framförs om att det är fler chefer i dag jämfört med tidigare. Man 

kanske skulle kunna spara genom att minska antalet chefer. 

 

Socialnämndens ordförande berättar att verksamheterna inom förvaltningen har 

utökats under de senaste fyra åren. Den ökade omfattningen har gjort att 

förvaltningen anställt fler medarbetare. Antalet chefer har minskat och varje 

chef har ett stort antal medarbetare. Detta har påverkat förvaltningens 

medarbetare med bland annat ökad sjukfrånvaro och negativ arbetsmiljö som 

följd. Socialnämnden beslutade därför att förvaltningen ska anställa ytterligare 

två sektionschefer på heltid. 

 

Resultatet från mätningarna i Kommunens kvalitet i korthet, KKiK, visar att 

personalkontinuiteten inom hemtjänsten i kommunen inte varit tillfredsställande. 

Förvaltningen arbetar med att förbättra personalkontinuiteten i hemtjänsten, 

säger Patrik Moberg. 

 

Synpunkter framförs om att det är svårt att få plats på särskilt boende samtidigt 

som det finns en del tomma platser. 

 

Socialnämndens ordförande berättar att det inte är någon kö till särskilt boende. 

Det är viktigt att man ansöker om särskilt boende för att få sin ansökan prövad. 

 

Ordföranden informerar om den framtida höghastighetsbanan. Det är nu klart att 

den nya stambanans södra del ska gå mellan Jönköping och Malmö men hur 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

järnvägsrälsen ska dras fram mellan Jönköping och Malmö är inte klart. 

Kommunerna i regionen inte är eniga om sträckningen för höghastighetsbanan. 

Det finns två olika alternativ: via Värnamo och vidare mot Ljungby och 

Markaryd eller via Växjö och Hässleholm till Lund och Malmö. Alla örter som 

berörs av järnvägsbygget ska redovisa för utredarna vilka nyttor en sträckning 

genom den egna kommunen kan få senast den 31 juli i år. 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 8      

 

Redovisning av rådets och protokoll 
 

Beslut 

Rådet noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 

Protokoll från rådets sammanträde den 17 november 2014 har skickats ut 

med kallelsen till sammanträdet. 

 

Sekreteraren informerar om uppföljningen av tidigare beslut att bjuda in 

representant från Länstrafiken Kronobergs Serviceresor till kommande möte. 

Linda Vingren, chef för Serviceresor Kronoberg hade tyvärr inte möjlighet att 

komma till dagens möte. Vi hoppas hon kan komma till nästa möte. 

 

Vid sammanträdet den 17 oktober 2014 framfördes önskemål om två nya 

hållplatser vid vårdcentralen och affären i Lagan. 

 

Ronnie Wallin, kanslichef i Ljungby kommun har framfört rådets synpunkter till 

Länstrafiken Kronoberg och fått svar. De skriver att i dagsläget kommer inga 

förändringar att göras inom Närtrafik Ljungby eftersom de ska göra en översyn 

av Närtrafiken under året för att kunna bygga ut konceptet i hela länet. När 

närtrafiken har utvärderats kommer förändringar att kunna göras och då är 

synpunkten värdefull. Kommunen kommer att ha kontakt med länstrafiken även 

i fortsättningen och förhoppningsvis får man gehör för fler hållplatser i samband 

med att beslut tas under detta år om närtrafiken i hela länet. 

 

Rådet diskuterar uppföljning av protokoll/beslut. I fortsättning kommer 

uppföljningen att ske på pensionärsorganisationernas förmöte. 
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Kommunala pensionärsrådet 
 

2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 9      

 

Matfrågan 
 

Beslut 

Rådet beslutar att notera klagomål. 

 

Ärendet 
Representant för Hamneda SPF framför att många äldre klagar på maten och de 

tycker inte om när den kalla maten värms upp i mikron. Potatis blir inte bra när 

man värmer den i mikron. Äldre bör erbjudas nylagad mat istället. 
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2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 10      

 

Hemtjänstens arbete 
 

Beslut 

Rådet noterar frågan. 

 

Ärendet 
En fråga ställs om hemtjänstpersonalens arbete: en hemtjänstanställd gjorde 30 

besök på 7 timmar, hur är det möjligt? 

 

Vi tar till oss den frågan, säger Patrik Moberg. 
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2015-02-23 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 11      

 

Problem för ”väntjänstare” att ta sig hem om personen man följt 
ska stanna på sjukhuset 
 

Beslut 

Rådet noterar frågan. 

 

Ärendet 
Rådet vill veta vilka regler som gäller för ”väntjänstare” om personen som man 

följt ska stanna på sjukhuset. Hur ska man ta sig hem? 

 

Förvaltningen undersöker frågan och återkommer med svar vid senare möte. 

 

Sivert Olsson kommer att ta upp frågan med länstrafiken. 
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KPR § 12      

 

Provtagning i Ryssby 
 

Beslut 

Rådet noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
Representant för Ryssby SPF önskar få information om provtagning i Ryssby. 

Den här frågan har varit aktuell under ganska lång tid men ingenting har hänt. 

 

Läkarhuset HVC:s vårdcentral ämnade öppna en filial i Ryssby men dem har 

inte fått ett tillräckligt antal listade patienter, säger socialnämndens vice 

ordförande. Hon föreslår att man undersöker om det finns en möjlighet att 

samverka med RyssbyGymnasiet. 

 

Vi undersöker frågan, säger ordföranden. 
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KPR § 13      

 

Ryssby centrum 
 

Beslut 

Rådet beslutar att bjuda in en representant från miljö- och byggkontoret till ett 

kommande möte. 

 

Ärendet 
Representant för Ryssby SPF framför att Ryssby centrum förfaller. Vi har 

lämnat in ett medborgarförslag men ingenting händer, säger Gunnar Andersson. 

Husen är gamla och förfallna. Kan kommunen göra något? 

 

Ordföranden föreslår att rådet bjuder in en representant från miljö och 

byggkontoret till ett kommande möte för att få information. 
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KPR § 14      

 

Synpunkter/klagomål på färdtjänsten 
 

Beslut 

Rådet noterar synpunkter/klagomål. 

 

Ärendet 
Många fler klagar på färdtjänsten. Det framkommer att resenärer har fått ett 

otrevligt bemötande. En del chaufförer är inte särskilt behjälpliga. 

 

Det är viktigt att man framför synpunkter och anmäler klagomål säger Sivert 

Olsson. 

 

Den som har synpunkter eller frågor gällande serviceresor, sjukresor, färdtjänst, 

buss eller tåg, ledsagning m. m kan ringa tel. 0771 767076. 

 

För den som har dator med internet är det enkelt att gå in på Länstrafikens 

hemsida och skriva ner sina synpunkter så kontaktar och svarar kundcenter. 

 

Inloggningen dit är www.lanstrafikenkron.se /kundservice/synpunkter och 

frågor. Där kan man skriva och skicka sina synpunkter direkt, man kan också se 

priser, zoner, beställningstider m.m. 

 

http://www.lanstrafikenkron.se/
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KPR § 15      

 

Samverkan mellan pensionärsföreningarna och kommunen 
 

Beslut 

Rådet noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
Människor som går i pension har idag ofta ett väldigt aktivt liv, säger 

socialnämndens ordförande. Äldre människor har stor kunskap och erfarenhet.  

Vad är det som pensionärsföreningarna kan göra för att möta och hantera dessa 

förändringar, ta tillvara äldres kunskap och utveckla nya samverkansformer 

mellan pensionärsföreningarna och kommunen. Är det något mer vi kan 

samarbeta kring? 

 

Sivert Olsson berättar att de lokala pensionärsföreningarna bildar en gemensam 

samorganisation som träffas tre-fyra gånger per år. Där lämnas bland annat 

information från KPR, man diskuterar och planerar sin verksamhet. 

 

Samtliga pensionärsföreningar ordnar en mängd olika aktiviteter i form av 

studiecirklar, studiebesök, friskvård med mera. 

 


